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То ком по се те Со фи ји, 14. де цем бра, ми ни стар Шу та -
но вац састаo се са пре ми је ром Бу гар ске Бој ком Бо -
ри со вим, пред сед ни цом пар ла мен та Цец ком Ца че -
вом, а са бу гар ским ми ни стром од бра не Ањом Ан ге -
ло вим раз го ва рао је о уна пре ђе њу са рад ње у обла -

сти од брам бе не ин ду стри је, вој не ме ди ци не и за јед нич ке обу -
ке. На кон раз го во ра, Шу та но вац је но ви на ри ма ре као да је до -
ма ћи ни ма за хва лио на по др шци ко ју та зе мља пру жа Ср би ји у
про це су европ ских и ре ги о нал них ин те гра ци ја.

Шу та но вац је под се тио да су при пад ни ци 250. ра кет не
бри га де Вој ске Ср би је у сеп тем бру из ве ли бо је во га ђа ње на
по ли го ну “Ша бла” у Бу гар ској и до дао да је Вој ска Ср би је за -

Ми ни ст�р 
Шу т� но в�ц 

у по с� ти 
Бу г�р ској

С� р�д њ� дв� з� мљ� у обл� сти од бр� н� ј�
н� в� о м� ви со ком ни воу и по сто ји 
ин т� р� со в� њ� з� р�з м� ну офи ци р� 
н� вој ним �к� д� ми ј� м� дв� з� мљ�, з� 
шко ло в� њ� бу г�р ских вој них л� к� р� н� 
Вој но м� ди цин ској �к� д� ми ји у Б� о гр� ду
к�о и з� обу ку бу ду ћих при п�д ни к� 
ми ров них ми си ј� из Ср би ј� у б� зи „Југ” код
Бу ј� нов ц�, ко ју би из во ди ли бу г�р ски и
ин струк то ри из дру гих з� м� љ�, ис т� к�о ј�
ми ни ст�р Шу т� но в�ц у Со фи ји

По ли го ни
до бро 

Су ср�т н� ч�л ни к� 
г� н� р�л шт� бо в� 
Ср би ј� и Ч� шк�

Начелник Генералштаба генерал-потпуковник
Ми лоје Милетић састао се 15. децембра са на -
че лни ком Генералштаба Оружаних снага Ре пу -

блике Чешке генералом Властимилом Пицеком. То ком
су срета размењене су информације о орга ни за цији и
за дацима армија Чешке и Србије, реформи ору жа них
снага две државе и динамици њиховог спро во ђе ња.

Заједнички је закључено да је сарадња у обла сти
одбране добра, али да има простора за њено даље
унапређење. Као приоритетна област будућих за -
једничких активности препозната је област ато мско-
биолошко-хемијске одбране. ƒ
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Ч� стит к� ми ни стр� 
Шу т� нов ц� по во дом
Но во го ди шњих и 
Бо жић них пр� зни к�

По во дом Но во го ди шњих и Бо жић них пра зни ка
свим при пад ни ци ма Ми ни стар ства од бра не и
Вој ске Ср би је упу ћу јем ср дач не че стит ке.

Те ку ћа 2010. го ди на оста ће за бе ле же на као го -
ди на у ко јој смо оства ри ли зна чај не ре форм ске ре -
зул та те, до би ли пре сти жна при зна ња и обе ле жи ли
зна чај не ју би ле је. То је ре зул тат за ла га ња и про фе си -
о нал ног ра да свих при пад ни ка Ми ни стар ства од бра -
не и Вој ске Ср би је и на то ме вам по себ но че сти там.

Вој ска Ср би је је по ста ла про фе си о нал на и ин -
сти ту ци ја од нај ве ћег по ве ре ња гра ђа на Ср би је,
што су пр ви ко ра ци ка до сти за њу нај ви ших европ -
ских и свет ских стан дар да у обла сти од бра не.

У уве ре њу да ће и на ред на го ди на би ти успе -
шна че сти там вам пра зни ке, же лим вам успе хе у ра -
ду и да ра дост пра знич ног ве се ља по де ли те у здра -
вљу и ве се љу са сво јим нај бли жи ма. ƒ



9

(вро � тл�нт ски фо рум
Пр�г–Б� о гр�д

По др шк� 
ин т� гр� ци ј� м�

Др жав на се кре тар ка Ми ни стар ства од бра не проф.
др Та ња Ми шче вић го во ри ла је 16. де це м бра на
Евро а тлант ском фо ру му Праг–Бе о град, ко ји је

ор га ни зо ва ла Ам ба са да Че шке Ре пу бли ке у Бе о гра ду.
На ску пу, на ко ме се ди ску то ва ло о ис ку стви ма ин -

те гра ци ја Ср би је и Че шке, са по себ ним освр том на ре -
фор ме си сте ма од бра не тих зе ма ља, го во ри ли су и ам -
ба са дор ка Че шке у Ср би ји Ха на Ху бач ко ва, пред став -
ник Ми ни стар ства од бра не Че шке, Иван Двор жак и ди -
рек тор Асо ци ја ци је за евро а тлант ску са рад њу „Ја ге ло
2000“ Збиг њев Плав чик.

ин те ре со ва на да по но во ко ри сти услу ге тог по ли го на, као и
по ли го на за обу ку “Но во Се ло”. Он је понудио да се при пад ни -
ци бу гар ске вој ске об у ча ва ју за јед но са при пад ни ци ма Вој ске
Ср би је у ба зи “Југ” код Бу ја нов ца, као и да Бу гар ска по ша ље
сво је при пад ни ке на шко ло ва ње у Вој ну ака де ми ју у Бе о град.

Иако је бу гар ска од брам бе на ин ду стри ја при ва ти зо ва на,
по сто ји же ља да се ка пи тал ин ве сти ра у за јед нич ке про јек те
са Ср би јом ко ји би омо гу ћи ли да се на о ру жа ње и вој на опре ма
пла си ра ју на тр жи шта дру гих зе ма ља.

На кон фе рен ци ји за но ви на ре на кон су сре та са Ан ге ло -
вим, Шу та но вац је ре као да је де ле га ци ју Ми ни стар ства од -
бра не Бу гар ске по звао да на ред ног ле та по се ти Ср би ју, ка ко
би се на Сај му на о ру жа ња и вој не опре ме “Парт нер” упо зна ли
са ка па ци те ти ма срп ске од брам бе не ин ду стри је.

Минис тар Шу та но вац је до ма ћи не оба ве стио да је Вој ска
Ср би је окон ча ла про цес про фе си о на ли за ци је и из ра зио же љу
да се раз ме не ис ку ства из тог про це са са Ар ми јом Бу гар ске,
ко ја је то оба ви ла пре не ко ли ко го ди на.

На по чет ку по се те ми ни стар Шу та но вац је по ло жио ве -
нац на спо ме ник Не зна ном вој ни ку.

БЕ ТА

Ар ми ја Бу гар ске по кло ни ла је ору жа ним сна га ма Ср би -
је софт вер за ко ди фи ка ци ју вој ске по НА ТО стан дар ди ма. 

“То је из у зет но ва жан софт вер, ко ји Ср би ја до са да ни -
је има ла, а ко ји нам омо гу ћу је да на шу вој ску стан дар ди зу -
је мо по нај ви шим стан дар ди ма”, оце нио је ми ни стар Шу та -
но вац.

С о ф т  в е р  з а  к о  д и  ф и  к а  ц и  ј у

При сут ни ма се нај пре обра ти ла ам ба са дор ка Ху -
бач ко ва на гла ша ва ју ћи да је прет ход на го ди на би ла из -
у зет но успе шна за Ср би ју ка да је реч евро а тлант ским
ин те гра ци ја ма, ис ти чу ћи да од Че шке Ре пу бли ке има
пу ну по др шку у тим на сто ја њи ма. 

Током излагања о перспективи Србије у погле ду
даљих интеграција, државна секретарка Мишче вић на -
гласила је да је у току одговарање на Упитник Евро пске
комисије, званичног инструмента којим ЕУ процењује
спремност државе да започне процес приступања. Она
је такође указала на значај оства ре не регионалне са -
радње, као и на сарадњу са НА ТО-ом у циљу постизања
пуне интероперабилности, исто времено наглашавајући
да је за приступање тој организацији неопходан поли -
ти чки консензус. 

Представник Министарства одбране Чешке Ре -
публике Иван Дворжак говорио је о искуствима
професионализације чешке војске.

Говорећи о односу државног и невладиног сектора
у процесу евроатлантских интеграција, директор Асо -
ци јације за евроатлантску сарадњу „Јагело 2000“ Зби -
гњев Плавчик нагласио је да међу њима, у циљу на пре -
тка на том путу, мора да постоји међусобна са ра дња. ƒ

Б. МИЉИЋ

су с�д ств�


